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Protokół Nr XVIII/16  

z obrad XVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 13 września  

2016 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach.   

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Grzegorz Mackiewicz. Obrady rozpoczęły się o godz. 15
00

. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał dyrektorów, 

kierowników jednostek organizacyjnych powiatu suwalskiego: Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy  w Suwałkach – Panią Teresę Dzienuć, Pana 

Stanisława Dziemiana – Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                

w Suwałkach, Pana Marka Dziemiana – Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Suwałkach, Dyrektora Domu Dziecka w Pawłówce – Pana Waldemara 

Jerzego Pstrzoch, Skarbnika Powiatu – Panią Ewę Kamińską, Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów – Panią Grażynę Kuklińską,  Sekretarza Powiatu – 

Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego.  

Przewodniczący Rady powitał naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Suwałkach: Panią Jolantę Sawicką, Panią Celinę Puchalską, 

Grażynę Żukowską, Pana Konrada Charmuszko, Pana Stanisława Żukowskiego 

(Lista zaproszonych Gości – załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2)  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 15 radnych:  

 

1. Biłda Stefan 

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Burzyński Marian       

4. Chlebus Andrzej   

5. Dziatkowski Marek  

6. Gryszkiewicz Irena   

7. Kleszczewski Zbigniew    

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur    

10. Mackiewicz Grzegorz  

11. Mackiewicz Zbigniew   

12. Małachowski Sławomir  

13. Ołdakowski Szczepan  
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14. Szwengier Stanisław   

15. Truchan Anna Danuta 

       

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Rutka - Tartak z przeznaczeniem na realizację zadania                  

pn. „Remont drogi gminnej  nr 101554B Olszanka - do drogi powiatowej 

nr 1129B". 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu               

na 2016 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego             

na lata 2016 – 2025. 

10. Zapoznanie się z uchwałą nr IV/11/2016 Zgromadzenia Związku 

Powiatów Województwa Podlaskiego z dnia 29.08.2016 r. w sprawie 

zmiany Statutu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

 

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  
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wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo                    

był wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

protokołu.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVII Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach: 

 

za przyjęciem protokołu głosowało   - 15 Radnych 

przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Protokół z obrad XVII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzenia                     

w dniu 6 września 2016 r. Państwo Radni otrzymali na posiedzeniach Komisji 

Rady. 

Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania. 

 Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało             - 15 Radnych 

przeciwko                  -  0  

wstrzymało się od głosu                -  0  

 

 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 3). 
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Ad.5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań.  

Interpelacji i zapytań nie wniesiono.  

 

Ad.6. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Przewodniczący Rady zamknął punkt z uwagi na jego 

bezprzedmiotowość.  

 

Ad.7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Rutka - Tartak z przeznaczeniem na realizację zadania                   

pn. „Remont drogi gminnej nr 101554B Olszanka - do drogi powiatowej           

nr 1129B". 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Starosty o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że Wójt Gminy Rutka Tartak 

wystąpił do Zarządu Powiatu z prośbą o udzielenie pomocy finansowej                          

w wysokości 20.000 zł do wniosku jaki mają zamiar złożyć do Urzędu 

Wojewódzkiego do Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016 – 2019, chodzi o uzyskanie dodatkowego punktu                      

za partnerstwo.  

 Radny Stanisław Szwengier wystąpił z zapytaniem jak to jest bo                        

w projekcie uchwały jest zmniejszenie planu dochodów dla Gminy Rutka Tartak 

o 30.000 zł, a my dajemy teraz 20.000 zł.  

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że ten temat zostanie 

wyjaśniony przy projekcie uchwały dotyczącym zmian w budżecie.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz z 

uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu, Komisję 

Finansową oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 4). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 
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 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 5). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 6). 

  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Rutka - Tartak z przeznaczeniem                 

na realizację zadania pn. „Remont drogi gminnej nr 101554B Olszanka -                

do drogi powiatowej nr 1129B". 

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVIII/117/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 13 września 

2016 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 7). 

 

Ad.8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                 

na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że w przygotowanym 

projekcie uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2016 r. proponowane są zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Głównymi zmianami to jest zmniejszenie planu dochodów i wydatków 

budżetowych o kwotę 30.000 zł w związku z wycofaniem deklaracji przez 

Gminę Rutka Tartak na przebudowę drogi powiatowej Wiżajny-Smolniki-

Sidory i zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 35.000 zł w związku 

z deklaracją Nadleśnictwa Suwałki na partycypowanie w kosztach przebudowy 

drogi powiatowej Wiżajny-Smolniki-Sidory. Również zwiększamy plan 

dochodów i wydatków o kwotę 110.000 zł w związku z deklaracją Gminy 

Bakałarzewo na współfinansowanie kosztów przebudowy drogi powiatowej 
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Bakałarzewo-Sadłowizna-Konopki. Zwiększamy także plan o 300.000 zł                   

w związku z deklaracją Gminy Szypliszki na współfinansowanie przebudowy 

drogi powiatowej Postawele – Jałowo – Przejma – Dębniak. Zwiększamy plan       

o 20.000 zł w związku z otrzymaną dotacją od Urzędu Gminy Filipów na pod 

żwirowanie drogi powiatowej Czostków – Huta. Również zwiększamy plan 

dochodów o kwotę 50.927 zł w związku z dotacją przyznaną z budżetu Państwa 

w wyniku zakwalifikowania Powiatu Suwalskiego do dofinansowania w ramach 

„Programu asystent rodziny i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej na rok 

2016”.  

Wszystkie zmiany były omawiane szczegółowo na Komisjach.  

Po dokonanych zmianach budżet powiatu po stronie dochodów i wydatków 

wzrośnie o kwotę 781.995 zł, deficyt pozostaje bez zmian. 

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że odnosząc się do pytania Pana 

Radnego Stanisława Szwengra chcę podkreślić, że w ramach pomocy 

finansowej tego zadania Gmina Rutka – Tartak wcześniej deklarowała kwotę 

120.000 zł i z tej kwoty wywiązała się. Natomiast dodatkowo zadeklarowała tą 

kwotę 34.000 i niestety Wójt Gminy Rutka Tartak wystąpił do nas z prośbą o 

odstąpienie od porozumienia w związku z nieuzyskaniem dochodu ze sprzedaży 

działek. Jednocześnie zasugerował nam, z resztą sam przeprowadził taką 

rozmowę z Nadleśnictwem, żeby tą kwotę można było zrekompensować właśnie 

przez współpracę z Lasami. Dzisiaj podpisaliśmy z Panem Nadleśniczym w tej 

sprawie umowę o dofinansowanie tej drogi. Z perspektywą jeszcze dzisiaj 

dowiedzieliśmy się na przyszły rok z możliwością współfinansowania  

z funduszu leśnego modernizacji dróg powiatowych.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu, Komisję 

Finansową oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 8). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 9). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 
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przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 10). 

  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2016 rok: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVIII/118/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 13 września  

2016 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2016 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 11). 

 

Ad 9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2016 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że projekt uchwały Rady 

Powiatu w Suwałkach zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2016 – 2025 jest 

konsekwencją oczywiście uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu 

na 2016 r. Wprowadzane zmiany powodują zmianę wskaźnika spłaty 

zobowiązań, zmniejsza się ten wskaźnik z 4,04 na 3,91 % i wskaźnik ten spełnia 

art. 243 ustawy o finansach publicznych.   

Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższa uchwała jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały, czyli wprowadzonych zmian w budżecie powiatu  

na 2016 r. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                     

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  

Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Promocji                     

i Rozwoju Powiatu, Komisję Finansową oraz Komisję Polityki Społecznej                      

w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 12). 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 13). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 13 września br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 14). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2016 – 2025:  

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVIII/119/16 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 13 września  

2016 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2016 – 2025 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 15). 

 

Ad.10  

Zapoznanie się z uchwałą nr IV/11/2016 Zgromadzenia Związku Powiatów 

Województwa Podlaskiego z dnia 29.08.2016 r. w sprawie zmiany Statutu 

Związku Powiatów Województwa Podlaskiego. 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o kilka słów wprowadzenia 

do przedmiotowego punktu.  

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że w dniu 29 sierpnia br. miało 

miejsce posiedzenie Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa 

Podlaskiego w Białymstoku, w którym uczestniczyliśmy z Panem Naczelnikiem 

Kalinowskim. Na tym posiedzeniu Zgromadzenie podjęło uchwałę w sprawie 

zmiany Statutu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego (załącznik nr 

16). Chodzi o to, że ten Statut był tak sprecyzowany, że na każdym kolejnym 

Zgromadzeniu Związku musieliśmy wybierać Przewodniczącego, co jest bardzo 

uciążliwe. Teraz po tej zmianie w Statucie wybierzemy stałego 
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Przewodniczącego i jego Zastępcę, który będzie zawsze przewodniczył 

Zgromadzeniu, tak jak to jest w Radzie Powiatu. Dodał, że zgodnie z zapisem 

ustawy o samorządzie powiatowym uchwałę zmieniającą statut związku 

Przewodniczący Zgromadzenia Związku przekazuje w terminie 7 dni od dnia jej 

podjęcia radom powiatów uczestniczących w Związku. W wyniku tego rada 

powiatu może w formie uchwały, wnieść sprzeciw w stosunku do uchwały 

zmieniającej statut związku w terminie 30 dni od dnia doręczenia tej uchwały.  

 Przewodniczący Rady dodał, że są to kwestie formalne, które jak uważa 

będą miały na celu poprawę jakości funkcjonowania tego Zgromadzenia.  

Przewodniczący Rady wystąpił z zapytaniem do Radnych czy wnoszą 

sprzeciw w stosunku do uchwały zmieniającej statut związku. 

Radni opowiedzieli się za tym, że sprzeciwu do uchwały zmieniającej 

Statut Związku Powiatów Województwa Podlaskiego nie wnoszą.  

 

Ad.11  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków  

i oświadczeń. Dodał, że Państwo Radni otrzymali również w materiałach:  

 stanowiska Związku Powiatów Polskich podjęte podczas XX 

Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich, które odbyło się  

31 maja – 1 czerwca br. w Ossie (pismo znak: Or.A.0040/XX ZO-19/16                 

z dn. 1.09.2016 r. – załącznik Nr 17), 

 stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 sierpnia 2016 r.                

w sprawie przebiegu dróg ekspresowych w Polsce północno – wschodniej 

w tym nowego odcinka drogi ekspresowej S16 Ełk (S61) – Knyszyn (S19) 

oraz poprawy połączeń drogowych na trasie DK nr 8 Suwałki – Białystok 

(pismo znak: BRM.033.37.1.2016 z dnia 26.08.2016 r. – załącznik                

Nr 18) 

 wpłynął w dniu 30.08.2016 r. do Rady Powiatu w Suwałkach wniosek 

Pana Bogusława Malinowskiego w sprawie przedstawienia mu jakie 

obowiązują procedury przy rozliczaniu dotacji dla niepełnosprawnych 

przyznawane z funduszy PFRON w podległym Starostwu Powiatowym - 

Urzędzie Pracy w Suwałkach (kserokopia pisma z dn. 29.08.2016 r. – 

załącznik Nr 19).  
 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Pan Starosta się do tego odniesie.  

 

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że wniosek Pana 

Malinowskiego został do nas skierowany i ja udzieliłem odpowiedzi w dniu  

25 września br. W odpowiedzi na wniosek z dnia 29 sierpnia br. dotyczącego 

procedury rozliczania dotacji dla niepełnosprawnych z funduszy PFRON 
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informuję, że Starosta Suwalski nie rozlicza dotacji udzielanych przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Suwałkach. Jednostką, która rozlicza dotację jest 

Powiatowy Urząd Pracy w Suwałkach oraz jego dyrektor działający  

z upoważnienia Starosty. Ponadto informuję, że Pana wniosek nie dotyczy 

informacji publicznej, bowiem zasady rozliczania dotacji nie są pytaniami  

co do określonych faktów, zatem każdy adresat tego wniosku nie jest 

zobowiązany do udzielenia odpowiedzi. Pan Malinowski odnosi się do zasad 

oceny wniosków, do zasad rozliczania. Ten Pan po prostu nie zrealizował 

swojego przedsięwzięcia i dotacja ta została mu cofnięta. On się z tym nie 

zgadza. Po prostu nie wypełnił warunków z umowy jaką zawarł z Powiatowym 

Urzędem Pracy.   

 Przewodniczący Rady zapytał, czy Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Suwałkach chciałaby coś dodać do wypowiedzi Pana Starosty. 

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Suwałkach Pani Teresa Dzienuć 

przekazała, że sprawa Pana Malinowskiego była również rozpatrywana na sesji 

Rady Powiatu bodajże w 2010 r. Sprawa została skierowana do sądu i w tej 

chwili trwa egzekucja. Zaległość tego Pana względem Urzędu Pracy wynosi 

40.000 zł z odsetkami, bo 30.000 zł to była kwota główna udzielonej dotacji. 

Pan Malinowski ma zobowiązania wobec Urzędu Miasta w wysokości ponad 

100.000 zł. My, czyli Powiatowy Urząd Pracy jesteśmy jako firma trzecia w 

kolejce. Egzekucję prowadzi komornik i od poręczyciela po 250 zł miesięcznie, 

ta Pani jest na emeryturze i na razie nie mamy żadnego wpływu na taką 

sytuację. A Pan Malinowski w ogóle działalności nie rozpoczął, on się może nie 

zgadzać.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że jeszcze ważne jest to stanowisko 

Rady Miejskiej w sprawie tego przebiegu dróg ekspresowych. Jest to dość 

ważna sprawa dotycząca skomunikowania naszego regionu. Jest to chyba jedno 

z wielu stanowisk samorządów, które w tej chwili się pokazały się w 

województwie podlaskim, szczególnie w tej północnej części.  Augustów na 

pewno tez takie stanowisko podejmował.  

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że w tej sprawie chciałby tylko 

poinformować, że w najbliższy piątek Prezydent Suwałk organizuje posiedzenie 

Podlaskiej Rady Gospodarczej na której właśnie zasadniczym tematem będzie 

przebieg dróg ekspresowych w obszarze Północno – Wschodniej Polski. W 

spotkaniu tym będzie uczestniczył dyrektor Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg 

i Autostrad w Białymstoku, będzie przedstawiał te zadania, które są realizowane 

i myślę, że na temat przebiegu będziemy tam rozmawiali.  Ja też jestem tam 

zaproszony. Ewentualnie po tym spotkaniu być może będzie trzeba też takie 

stanowisko przyjąć w tej sprawie. Bo z mojej wiedzy wiadomo, że Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad i Ministerstwo jakby zmieniło w tej 

chwili koncepcję i nie planuje modernizacji drogi tej z Białegostoku do 

Augustowa zupełnie. Tam tylko z małymi wyjątkami utwardzenie nawierzchni 

od Białegostoku na pewnym odcinku i w dwóch miejscowościach budowa 
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chodników natomiast cała trasa pozostanie w takim standardzie jak w tej chwili. 

Więc przy takim natężeniu ruchu to po prostu jest to bardzo niebezpieczna droga  

i nawet nie planowane jest budowa tzw. odcinków do wyprzedzania, czyli 

dodatkowo jeszcze jednego pasa. To z informacji prasowej po interpelacji Pana 

Wiceministra Zielińskiego do Ministerstwa Infrastruktury. Stąd też te 

stanowiska i niepokój wszystkich zainteresowanych samorządów.  

 Przewodniczący Rady przekazał, iż myśli, że my także powinniśmy się do 

tego przyłączyć bo to jest dość ważna droga. Pewnie będą jakieś ustalenia, może 

na następnej sesji.  Dodał, iż do niego też nie przemawiają argumenty, że cały 

ruch tirów przejdzie na tą nową drogę, nie wiadomo, kiedy to nastąpi i czy to 

faktycznie w takim kształcie będzie miało miejsce.  

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni otrzymali zaproszenie 

Zarządu Powiatu. Bardzo proszę Panie Starosto.  

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że jest to kolejne zaproszenie 

skierowane do Państwa o udział w różnego rodzaju imprezach, uroczystościach, 

jakie my organizujemy jako Powiat, bo mam na myśli też dożynki, ostatnie 

diecezjalne, które miały miejsce w Dowspudzie 8 września a także coroczne te 

uroczystości związane z tematem „schizofrenia – otwórzcie drzwi” czyli dniem 

solidarności z osobami chorymi na schizofrenię. Ja trochę dziwnie się czułem bo 

w Dowspudzie Wójt mnie pytał, ilu Radnych  z powiatu jest na dożynkach, a do 

wszystkich wysłaliśmy zaproszenie. No niestety nie wielu nas było. W Lipniaku 

byliśmy tylko w trójkę, tak że bardzo proszę, zachęcam, to są ciekawe imprezy. 

Naprawdę zależy nam, na tym, żeby pokazać, tu nasi pracownicy, nasze 

Wydziały a także jednostki angażują się w organizowanie tego typu imprez i 

potem taki oddźwięk jest, że a tam Radzie nie zależy.  

Przewodniczący Rady przekazał, Panie Starosto ja się z tym nie zgodzę. 

Ja chcę powiedzieć coś takiego. Jeżeli ktoś organizuje, a organizował to Biskup 

razem z Wójtem Raczek w środku tygodnia, kiedy większość z nas pracuje, i 

jeszcze jak słyszę żniwa są nie dokończone to trudno wymagać, aby frekwencja 

była 100 %. Ja rozumiem co innego weekend, kiedy można swój czas poświęcić 

i pojechać na te dwie, trzy godziny. 

Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że może niefortunny przykład 

podałem, ale z naszych doświadczeń wieloletnich wynika, że zainteresowanie   

ze strony radnych jest takie sobie. 

Radny Stanisław Szwengier przekazał, że na dożynkach powiatowych  

jest nas dużo.  

Radny Artur Łuniewski przekazał, że jest to niedziela więc jest łatwiej.   

Przewodniczący Rady przekazał, że chce tu bronić radnych, bo sam 

doskonale wiem, że w tygodniu jest bardzo ciężko dostać się.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu podpowiada,  

że planuje wręczenie stypendiów dla tych zdolnych 69 uczniów, oczywiście 

Państwo Radni zostaną powiadomieni oddzielnie, nie będziemy tego robić przed 

sesją, bo następna sesja planowana jest na 27 października, więc trzeba byłoby 
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wcześniej te stypendia wręczyć, żeby młodzież już cieszyła się z nich. 

Oczywiście zapraszamy na to wręczenie wszystkich Radnych. 

 Radny Stanisław Szwengier przekazał, że dobrze byłoby gdybyśmy taką 

informację dostali wcześniej, niż na dwa – trzy dni przed wręczeniem. 

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, iż ma taki nietypowy komunikat 

związany z osiągnięciami sportowymi naszych mieszkańców powiatu 

suwalskiego. Z przyjemnością chcę Państwu powiedzieć, że mieszkaniec Gminy 

Raczki na paraolimpiadzie w Rio dzisiaj walczy o złoty medal w tenisie 

stołowym. Nazywa się Rafał Czuper. Udzieliliśmy mu wsparcia w zakupie tego 

sportowego wózka. Srebro ma już na pewno, zatem trzymajcie Państwo kciuki.    

 

Ad.12.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XVIII sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 15.25 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

 
 

 PRZEWODNICZĄCY RADY 

 /-/ Grzegorz Mackiewicz 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Monika Szczerbowska 


